
PROTOKÓŁ NR 35/2020

z posiedzenia Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka, które odbyło 

się w dniu 8 października 2020 r.

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1530 do godz. 1620’

W posiedzeniu udział wzięli:

Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu.

oraz:
• Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,

• Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,

• Dorota Banaś - Skarbnik Gminy Dąbrówka,

• Andrzej Siarna - Samodzielne Stanowisko Pełnomocnika ds. współpracy 

z jednostkami samorządu terytorialnego,

• Ireneusz Zieliński - Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju.

Przebieg nosiedzenia komisji

1. Otwarcie posiedzenia,

2. Zmiany w uchwale budżetowej na 2020 rok,

3. Podania do komisji.

4. Wolne wnioski,

5. Zamknięcie obrad.

Ad.l Otwarcie posiedzenia.
Przewodniczący komisji pan Sławomir Rosa dokonał otwarcia posiedzenia.

Zebrani nie wnieśli uwag łub pytań odnoszących się do proponowanego porządku 

obrad.

Ad. 2 Zmiany w uchwale budżetowej na 2020 rok.

Zmiany w uchwale budżetowej omówiła skarbnik pani Dorota Banaś.

W uchwale budżetowej planowanej na październik 2020 r. proponuje się dokonać 

poniższe zmiany:



1. W związku z ujęciem zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 

4338W od skrzyżowania ulic Słonecznej z Królewską w m. Kowalicha do 

skrzyżowania ulic Marianowskich w m. Marianów, gm. Dąbrówka”,- w budżecie 

Powiatu Wołomińskiego na rok 2020 - Starosta Wołomiński wystąpił do Gminy 

o wsparcie finansowe w kwocie 173 749,00zł stanowiące 15% kosztów własnych 

realizacji zadania. Plan dla inwestycji zostaje wygospodarowany z zadania 

„Przebudowa dróg gminnych”.

2. W związku z oszczędnością w realizacji zadania „Budowa oświetlenia ulicznego 

w msc. Wszebory”, na które przeniesiono w sierpniu środki w wysokości 10 000,00zł 

zabezpieczone w planie początkowym dla Spółki Wodnej we Wszeborach przenosi się 

z powrotem na działalność Spółki.

3. W związku z wykonaniem kosztorysu na modernizację budynku gminnego (dach na 

budynku GCK) który realnie odzwierciedla kwotę na ok.157 000,00zl oraz złożonymi 

ofertami w wyniku zapytania ofertowego na kwotę: 153 000,00zł - jedna oferta 

i 156 013,62 - druga oferta. Zaplanowana dotychczas kwota na to zadanie to 

85 000,00zł. Brakujący plan dla inwestycji (70 000,00zł) zostaje wygospodarowany 

z zadania „Przebudowa SUW, budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami oraz 

budowa indywidualnej oczyszczalni ścieków na terenie gminy”.

4. Zabezpieczyć środki na budowę odcinka wodociągu na ul. Cichej w Laskowie 

w kwocie ok. 90 000,00zł oraz odcinka wodociągu (łącznika ) w Marianowie 

w kwocie ok. 160 000,00zł. Plan dla inwestycji zostaje wygospodarowany z zadania 

„Przebudowa SUW, budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami oraz budowa 

indywidualnej oczyszczalni ścieków na terenie gminy”.

5. Ująć w Wieloletnie Prognozie Finansowej na 2021 r zadanie „Budowa drogi gminnej 

na działkach ewidencyjnych nr 361, 362, 363- obręb Teodorów-Sokołówek” - wartość 

inwestycji 100 000,00zł.

Komisja jednogłośnie przyjęła zmiany do budżetu na 2020 rok.

Przewodniczący komisji pan Sławomir Rosa zadał pytanie dotyczące składania podań do 

budżetu na 2021 rok.

Wójt Radosław Korzeniewski udzielił odpowiedzi, termin do składania pism dotyczącego 

budżetu na 2021 rok jest do 15 października.

Następnie Pan Sławomir Rosa zapytał czy jest potrzeba ponownego składania podań do 

budżetu jeśli zostały złożone w 2020 roku, ale nie zostały zrealizowane?



Wójt odpowiedział, iż nie ma takiej potrzeby, natomiast pan Ireneusz Zieliński zaznaczył, że 
f

po złączeniu referatów wołałby aby podania zostały złożone powtórnie.
f

Ad. 3 Podania do komisji.

Przewodniczący komisji budżetowo - finansowej przedstawił tematy podań, które wpłynęły 

do komisji i zawnioskował, aby złożone podania były szczegółowo omawiane 

i rozpatrzone przy tworzeniu budżetu na 2021 rok.

Ad. 4 Wolne wnioski.

W wolnych wnioskach głos zabrał Pan Sławomir Rosa sygnalizując sytuacje dot. słupów 

w Chajętach. Pan Radosław Korzeniewski zwrócił się do pana Ireneusza Zielińskiego, aby 

ustalił termin spotkania z wykonawcą w celu wycenienia inwestycji.

W sprawach różnych pani Agnieszka Gryglas zadała pytanie dotyczące złożenia wniosków 

w ramach Funduszu Inwestycji Samorządowych.

Wójt poinformował, że zostały złożone wnioski na:

- termomodemizację szkoły w Józefowie,

- rozbudowę szkoły we Wszeborach,

- przebudowę hali sportowej we Wszeborach.

Wójt poinformował również o etapie rozmów z firmą 7R, która zakupiła notarialnie działki 

z właścicielami działek na obszarze 15 ha. Budynek spełniający normy ekologiczne. Będzie 

to pierwszy budynek, który dostanie certyfikat zielony. Na dzień 9 października 2020 r. 

zostało umówione spotkanie z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

oraz z Burmistrzem Radzymina w sprawie przebudowy łącznika od Woli Rasztowskiej do 

siedziby firmy.

Głos w tej sprawie zabrała pani Agnieszka Grygla informując, że dostaliśmy pismo 

z uwagami od Wojewody w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Małopole - S8” dla obszaru położonego w miejscowości Małopole przy drodze ekspresowej 

S8, gmina Dąbrówka, ale to nie są uwagi, które by rzutowały na uchylenie tej uchwały.

Ad. 5 Zamknięcie obrad.

Następnie Przewodniczący Komisji - Sławomir Rosa, mając na uwadze brak chętnych do 

dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku posiedzeniu, 

zakończył posiedzenie Komisji Budżetowo-Finansowej.



Na tym protokół zakończono.

Rosa Sławomir.......

Rasiński Tomasz....

Banasiak Marek._^ 

Agnieszka Gryglas . 

Edyta Grześkiewicz


